
MØTEREFERAT
Tema: møte Marinevold h velforen
Dato tid: L6.7L.2021,

Referent Tore We land Meisingset
Tilstede: Marianne Videm

Tore Wergeland Meisingset
Don Ransi E. Liyanarachi
Tonje Nordby
Ma Kristin Arnesen

Konstitueri ng av styret
o Sekretær: Tore
o Webansvarlig: Ransi

o @konomiansvarlig:Tonje
o Husansvarlig: Mary

Marianne Videm ble valgt som styreleder på årsmøtet

lnnkreving av kontingent
I påventa av årsmøtesak vedr. kontingent er faktura med kontingent til velforeningen for 2021 ikke
sendt ut ennå. ÅrsmØtevedtaket om dobbelt kontingent for eneboligene gjelder fra 2022.Tonje
sender ut kontingent. Marianne vil gi henne opplæring i dette.

Marianne har allerede sendt kontingentfaktura til Trondheim kommune og den er betalt

Nettsidene
Ransi oppdatere hjemmesidene og legger ut årsmøtereferatet og reviderte vedtekter. Dette vil også
bli sendt til medlemmene med epost.

Han kontakter Jessica for å få nødvendig informasjon og tilgang til sidene.

Revidere vedtekter
To re reviderer vedtektene ihht. å rsmøterefe rat.

ÅrsmØtereferat
Styremedlemmer har 1 ukes frist til å komme med kommentarer på referatet fra årsmøtet 5. oktober
2021. Etter fristen vil referatet publiseres på nettsiden og sendes ut på mail. Eventuelle kommentarer
sendes til Marianne.

Brøyting
Brøyting utføres pr. i dag av TOBB drift. På årsmøtet ble det foreslått å undersøke om andre som kan

brøyte billigere og bedre. Tore Martinuss har bedt om anbud fra Din vaktmester som har brøting i

Abels g 20. Det kan også være aktuelt å legge det ut på Mitt anbud for å sammenligne TOBB drift
med andre tilbydere. Marianne følger opp saken.



Sa nd
Det er kjøpt inn nye sandkasser. Marianne følger opp utplassering av disse.

Det må bestilles tilkjøring av sand. Plassering av kassene er viktig, slik at forbruket av sand blir jevnt

Gamle sandkasser må fjernes på dugnad.

Andre aktuelle styresaker
Dugnad tilvåren -22:

To dugnadsdager slik som i år. Beslutte datoer over jul. Sende ut oppgaver og påmelding i

forkant av dugnadene.

Feiing av sand i Mittergaten:

Det sendes ut mail til relevante husstander slik at man kan sikre tidligst mulig feiling.

Jubileum:

Hedda har vært med ijubileumskomiteen. Marianne ber henne om å følge opp saken.

Plan for bruk av Huset

Plan for fellesområdet

lnformasjon
Det planlegges en adventsfest for barnefamilier i Huset 28. november

Neste mØte
Medio januar. Sekretær sender ut doodle midt i desember
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